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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László ú r
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv . 42 . (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Balogh Zoltán emberi erőforrások minisztere részére

"Miért csak négy napon kapják a gyerekek, ami öt napig adható? "

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Az EU az iskolatej programon keresztül biztosít az iskolák és egyéb oktatási intézmények
diákjai számára válogatott tejet és tejterméket . A program célja – összhangban az
iskolagyümölccsel -, hogy egy életre szóló helyes táplálkozási szokást alakítsanak ki .
Az EU vonatkozó szabályai lehetővé teszik, hogy a programot az egyes tagállamok
meghatározott kereteken belül átalakítsák, jelesül a kínált választékból meghatározot t
termékek kiválasztásával, esetleg zsírtartalom csökkentésével, vagy további támogatás
biztosításával .
A Bizottság a támogatási program alkalmazásának egyértelműsége érdekében 657/2008/EK
rendeletben határozta meg, hogy a tanulók csak tanítási napokon részesülhetnek a
támogatásban. Ezenkívül a tanítási napok teljes számát (szünnapok nélkül) az egye s
tagállamokban az oktatási hatóságnak vagy az oktatási intézménynek igazolnia kell . E szabály
szerint nincs akadálya annak, hogy a tanulók minden tanítási napon hozzájussanak a program
által kínált tejtermékhez
Magyarországon korábban a 113/2013 . (XII . 10 .) VM rendelet, jelenleg a 19/2015 . (IV. 24 .)
FM rendelet szabályozza az óvoda-, és iskolatej programot . Az új rendelet 2 §-a, abban a
lényeges kérdésben tér el a korábbitól, hogy egy héten legfeljebb négy tanítási vagy nevelési
napra, szűkíti az osztás lehetőségét .
Magyarországon az iskolatej program nem csak a helyes étkezési szokások kialakításában ,
hanem a gyermekéhezés elleni küzdelemben is jelentős szerepet tölt be .

Kérdezem ezért a Miniszter Urat :

1. Nincs elég tejtermék a Programhoz ?

2. Lecsökkent-e az oktatási napok száma ?

3. Amikor nő az éhező gyermekek száma miért nem használja ki a kormány az EU álta l
biztosított keretet?



4. Ezzel akarja a kormány demonstrálni az életszínvonalat, hogy Magyarországon e
Program által nyújtott keret teljes kimerítésére nincs igény?

Megtisztelő - mellébeszélés nélküli - válaszát írásban várom.

Budapest, 2016. január 18 .

Tisztelettel :

Varju Lászl ó
Demokratikus Koalíció
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